
Referat Fau møte 21.3.2024  

Tilstede: Linn, Anne Cathrine, Selma, Tore, Mari, Victoria, Vibeke og Annlaug. 

Saksliste: 

Sak 1) Midler til maling 

-Beising innendørs på kafeen. Vi ser på muligheten for å sponse noe beis til 

dette.  

Sak 2) Frukt i skolen 

-Vi har søkt midler til dette fra Sparebanken Nord-Norge, men fikk dessverre 

nei til dette. Vi skal søke om dette neste gang. 

Skolen ser også at det er noen praktiske utfordringer med å servere frukt på 

skolen 1 gang i uken. Fau ser at frukt kan ogå serveres på ungdomskafeen, og 

evt SFO for de minste. 

-Vi ønsker å undersøke muligheten for kjøleskap til mellomtrinnet og 

barnetrinn. Dette hører vi med Linda om. 

Sak 3) Flaskeinnsamling 

-Vellykket, det kommer inn penger både små og store summer. Ungdomskolen 

står for tur i vår. 

Sak 4) Fritidsklubb/ kino 

-Vi har fått bestilt en del, bla Air hockey som ligger på kafeen. Kirken Bymisjon 

ønsker at vi prioriterer hva som skal kjøpes inn. Ønskeliste er bla sofa og 

biljardbord. Prosjektor og lerret skal vi undersøke om finnes andre steder å få 

lånt/ få. 

Selma Elisabeth Lunøe fra elevrådet forteller at ungdommene ønsker seg et 

sted å henge ilag, evt se film, spille Air hockey. Det har vært lite snakk om dette 

blant ungdommene, pga av at det har tatt tid å få på plass. 

Kan det være at vi skal kjøre for eksempel filmkveld eller lignende for å sparke i 

gang, selv om vi ikke har alt på plass? Vi trenger lerret og evt prosjektor. 

Annlaug har lerret som kan doneres, og Kirkens bymisjon har prosjektor som 

kan lånes.  

Ungdommene vil gjerne være alene, dvs at mellomtrinnet ikke er med. Og 

barneskolen alene. 



Her ønsker vi å lage mat, evt at ungdommene lager mat selv. 

Tirsdager er et forslag på dag. Vi forsøker 16. april. Dersom vi får det til, kan 

Victoria og Vibeke ta imot ungdommene, og Linn kommer innom etter hvert. 

Her må også andre foreldre inn i bildet. 

Her bør vi se på muligheten for å søke midler, først til mat og innkjøp av utstyr. 

Men også til for eksempel hobbyutstyr ol. 

Vi drøfter om tilbudet også skal gjelde `utflytta` ungdommer opp til 1.året på 

videregående, når det er ungdomskolen sin tur. Elevrådet får oppdraget med å 

lage infoplakat om hva som skal skje på kafeen. 

Sak 5) 17.mai – (mail fra Linda) 

Innholdet angår ikke oss som sådan, vi har god kommunikasjon med korpset. 

Sak 6) event. 

-Infosak om mobbe ombudet fra Linn. Finnmark har et eget mobbeombud, Linn 

og Linda har jobbet med en bestilling til mobbeombud. Dessverre er 

mobbeombudet blitt sykemeldt.  

-Vi skal sette dato for årsmøte og foreldrerådsmøte rett etterpå. Dette blir i uke 

24. 

-Skoletur for 10.klasse. Ungdommene ser at andre avgangsklasser arrangerer 

skoletur i privat regi, men dette har ikke vært tradisjon i Pasvik. Kan dette bli 

drøftet på foreldremøte, om det er engasjement for å få til lignende i Pasvik? 

Fau kan ikke jobbe med dette, men vi kan løfte dette inn på foreldrerådsmøte 

for å gi foreldrene mulighet til å jobbe videre med dette i foreldregruppa. Dette 

er da i privat regi. 

-Tore løfter inn om FAU bør stå i foreningsportalen. Dette fordi kommunen 

sender informasjon ut her. Vi retter også opp info i Brønnøysundregistrert. 

 

Referent Annlaug 

 

 

 


